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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Het CDA heeft met veel belangstelling kennis genomen van de wens van een groep van vier leerlingen van 
groep acht van de Wilhelminaschool om in de Oranjebuurt- Zwanenbeemd een skatepark op te richten. Uit 
het artikel in het Eindhovens Dagblad van 5 oktober jl. werd dit initiatief op een heldere manier verduidelijkt.  
Het feit dat jongeren zelf aangeven behoefte te hebben aan een parkje om op een ongeorganiseerde wijze 
samen sport te kunnen beoefenen en actief in de buitenlucht bezig te willen zijn ondersteunen wij als CDA 
van harte. Als CDA herkennen wij de behoefte van jonge bewoners uit de Oranjebuurt om de mogelijkheden 
om samen te sporten te vergroten.  
We vragen u dan ook om het leuke initiatief van deze jongeren serieus op te pakken en de mogelijkheden 
serieus te onderzoeken om een skateparkje in de wijk te creëren. Daarbij zal er zorgvuldig gekeken moeten 
worden naar de plaats in de Oranjebuurt waar het parkje zou moeten komen. We gaan er vanuit dat u 
daarbij zowel de jongeren als de buurtbewoners betrekt.  
 
Met vriendelijke groet,  
Namens de CDA fractie.  
i/o  
Eugene Princee  
Thijs van Wetten  
Bakelsedijk 76  
5701 HD Helmond  
email ron.peters@cdahelmond.nl 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Wij nemen het verzoek van de jongens, om een skatepark van een aantal jongeren uit de wijken 
Zwanenbeemd en Oranjebuurt aan te leggen, heel serieus.  
In navolging van het bepaalde in het Speelruimtebeleidsplan en de bijbehorende Appendix wordt het 
verzoek zorgvuldig en integraal getoetst. Onderwerpen waaraan getoetst zal worden zijn o.a. de 
leeftijdsopbouw in de wijken, de financiële haalbaarheid, spreiding in de stad en locatiemogelijkheden. 
 
Het betreft een aanvraag voor een relatief dure investering (van ca. € 40.000,--) in vergelijking met 
bijvoorbeeld een voorziening als een trapveldje. Na de integrale toetsing zullen wij op dit verzoek een 
beslissing nemen. 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
de burgemeester,  de secretaris, 
drs. A.A.M. Jacobs  A.A.M. Marneffe RA 
 
 
 


